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2.   Z á p i s n i c a    2020 
z rokovania obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 24.9.2020 o 19.00 hod. 

v spoločenskej sále športového areálu v Dubovej 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny (príloha č.1/1-3) 
ospravedlnení poslanci: Vizváry 
Rokovanie viedol starosta obce Ľudovít Ružička 
Program – súčasťou zápisnice (pozvánka) 
 
Otvorenie  a vytvorenie podmienok na konanie rokovania 
Predsedajúci privítal prítomných, otvoril rokovanie, skonštatoval, že OZ je uznášania schopné 
–sú prítomní 6 poslanci OZ Dubová, neprítomní 1 (Vizváry) 
Za overovateľov zápisnice určil predsedajúci poslankyňu Gavorníkovú a p. Magáta. 
Za zapisovateľku určil predsedajúci pani Fandlovú 
Predsedajúci a ani poslanci nenavrhli vytvoriť dočasné komisie. 
 
Schválenie programu rokovania 
Predsedajúci predniesol návrh programu rokovania tak, ako bol pripravený na pozvánke. 
Predsedajúci uvádza, že na pracovnej porade poslancov sa dohodlo, že z programu rokovania 
sa vylúči bod č. 6 Žiadosť Skládky odpadov Dubová o schválenie zámeru recyklačného centra 
v lokalite pri letisku.  
 
Predsedajúci dal hlasovať o zmene pozmeňujúcom návrhu, vylúčenie bodu č.6 z programu 
Hlasovanie č. 1: prítomní poslanci s mandátom 6  ZA-6/ZDRŽ-0/PROTI-0 
 
 
Predsedajúci dal hlasovať o zmenenom programe rokovania  
Hlasovanie č. 2: prítomní poslanci s mandátom 6  ZA-6/ZDRŽ-0/PROTI-0 
 
Predsedajúci konštatuje, že rokovania sa bude riadiť schváleným programom 
 

1. Bod Kontrola uznesení 
15/2012 – majetkovo právne vysporiadanie pozemkov s SPF pod cestami Novosady – 
zrealizované / ešte neuskutočnený prevod 
22/2012 – nájom ihrisko – čakáme na zmenu stanoviska úradu arcidiecézy 
9/2014 – schválenie zámeru a osobitného zreteľa prenájmu časti strechy ZŠ na zariadenie na 
šírenie internetu – zrealizované – pozastavené - rekonštrukcia 
24/2014 – pripojenie obecných budov – úloha stavebnej komisii – zrealizované, doriešujeme 
pripojenie cintorína (polievanie/stočné) 
9/2016 – úloha k oslavám obce - prístrešok na ihrisku STK - nezrealizované 
12/2016 – oprava UZN 7/2016 – zámena pozemkov – trvá – pripravuje sa zmluva 
17/2016 – memorandum o spolupráci s letiskom – pripravené, nepodpísané 
32/2008 - 31/2016 – Hranica katastra – pripravuje sa podanie na obec Budmerice 
6/2018 – úloha komisii – geologický prieskum– prerokované... 
19/2018 – schválenie členov komisií, zvolanie, plány rokovaní – plány nemáme 
Z posledného rokovania:  
1/2020 – zloženie komisie pre kultúru a CR - pracuje 
2/2020 – záverečný účet a RF - zrealizované 
3/2020 – rozpočet 2020 – zverejnený, realizuje sa čerpanie 
4/2020 – nájom Kocka a Fúgelka - zrealizované 
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5/2020 – neschválenie vysporiadania pozemku za krčmou – zaslané žiadateľovi 
6/2020 – dodatok k VZN o pohrebníctve – ochranné pásmo cintorína – vyhlásené 
7/2020 -  VNV – informácie a správy – vzaté na vedomie 
 
Predsedajúci - otvoril diskusiu, nevystúpil nikto, prešiel k ďalšiemu bodu. 
 

2. Bod Správa o činnosti komisií OZ 
 

Predsedajúci vyzval postupne predsedov komisií na podanie ústnej správy:  
KRVaŠ – poslanec Moravčík:  
- komisia zasadla 1 x, 
- informoval, že v júli sa konala akcia Tajomný les. 
- je ešte otázne či sa bude konať nadchádzajúca akcia Šípkobranie vzhľadom na situáciu 
ohľadom COVID 19,  
- dorobené parkovisko na Fúgelke, zabezpečil p. Hrabovský 
- prekládka turistického chodníka – doručené vyjadrenie 
- prístrešok na ihrisku presunutý na budúci rok  

 
KRKaCR- poslankyňa Polčičová  
- informovala, že podujatie Festival scickanic 2020 sa nekonala z dôvodu opatrení COVID 19 
- zároveň uviedla, že ešte nie je isté či sa budú konať Vianočné trhy 

 
STK – poslanec Magát - nezasadala  
FaSK – poslankyňa Žáková – komisia prebrala body dnešného rokovania a odporučila ich 
schváliť 
KOVZ – predsedajúci informoval, že nerokovala 
 
Predsedajúci otvoril diskusiu – nevystúpil nikto. 
 

 
3. Bod Plán kontrolnej činnosti HK na 2. polrok 2020 

 
Predsedajúci 

- informoval, že návrh Plánu bol zverejnený v zmysle zákona a bol predmetom 
pracovnej porady poslancov a FaSK (spis 149/2020-793) 

- neprišli k nemu pripomienky ani doplňujúce návrhy 
- otvoril diskusiu, nikto neprihlásil,  
- formuloval návrh uznesenia a vyzval na doplňujúce a pozmeňujúce návrhy, keďže žiadne 

neboli dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia 
 
 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Dubovej č.  8/2020 zo dňa  24.9.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Dubovej  v zmysle § 18f, písm. d) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom 
znení  

• schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2.polrok roka 2020 (spis 149/2020-793)  
Hlasovanie č. 3: prítomní poslanci s mandátom 6  ZA-6/ZDRŽ-0/PROTI-0 
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4. Bod Žiadosť o súhlas s umiestnením IS 
 
Predsedajúci 
- informoval, že na obec boli podané 3 žiadosti o vydanie súhlasu s umiestnením IS 

1. Žiadosť o povolenie elektrickej prípojky na poľnohospodársky pozemok– postup 
starostu je povoliť a žiadať vysporiadanie pozemku na budúce verejné zariadenia 
v prospech obce 
2. Žiadosť o pripojenie atypickej vodovodnej prípojky na ulici Sokolská – postup 
starostu je povoliť a ako štatutár vlastníka udeliť dočasný súhlas 
3. Žiadosť o umiestnenie elektrickej skrinky na obecnom pozemku pred domom  - 
postup starostu je povoliť v tejto lokalite a uzavrieť dohodu o starostlivosti za časť 
parku so žiadateľom 

- konštatoval, že riešenie týchto prípadov by malo spadať do kompetencie starostu 
v zmysle ustanovení VZN č. 32, Zásady hospodárenia s majetkom obce Dubová v platnom 
znení – článok XVII. 
-  vo vyššie uvedených prípadoch by však mohlo prísť k nejednoznačnému výkladu 
oprávnení starostu s nakladaním s majetkom obce : rozhodovanie o ťarche na majetku obce 
v súvislosti s umiestnením sietí na verejnom priestranstve (obec - starosta)/ alebo umiestnenie 
mimo verejných priestranstiev vyžadujúcich súhlas vlastníka bez ťarchy (obec)/ miera 
možných „protihodnôt“ za ťarchy na majetku obce a rokovanie o nich s uzatvorením rôznych 
dohôd a zmlúv medzi vlastníkom (obcou) a stavebníkom/ dočasné umiestnenie sietí v rozpore 
s urbanistickými podkladmi pre nutnú potrebu zabezpečenia potrieb domácnosti  
- požiadal obecné zastupiteľstvo o súhlas s postupom starostu, kde za prvoradý cieľ rokovaní, 
udelených súhlasov a dohôd identifikoval verejný záujem a možnosť vysporiadať so 
žiadateľmi pozemky budúcich verejných priestranstiev a pozemky pod existujúcimi 
verejnými zariadeniami ( ako cesty, chodníky a parková zeleň) v prospech obce, prípadne ako 
protihodnotu za nevloženú ťarchu žiadať napr. starostlivosť o časť verejného priestranstva, 
tiež v rámci stavebného konania stanoviť ako štatutár vlastníka dočasnosť položenia drobných 
inžinierskych sietí a zároveň podľa vlastného uváženia stanoviť individuálne mieru zaťaženia 
verejného priestranstva aj s ohľadom na možné komplikácie pri údržbe, bežnom využívaní 
verejného priestranstva a budúcom rozvoji územia   
- otvoril diskusiu 
- poslanec Magát požiadal starostu, aby lepšie objasnil žiadosť č. 3 nakoľko bola doručená 
v deň konania rokovania zastupiteľstva a poslanci s ňou neboli oboznámení 
- Predsedajúci konkretizoval – elektrická skrinka v parčíku pred domom na obecnom 
pozemku, aby nedošlo k ďalšiemu znehodnocovaniu fasád domov (Hlavná ulica – pod 
parkom) 
- v ďalšej diskusii bližšie špecifikoval rôzne pohľady na využívanie verejného priestranstva, 
rôzne prípady a zdôraznil potrebu individuálneho posúdenia žiadostí podľa jednotlivých 
prípadov – udelenie súhlasu v stavebnom konaní z pohľadu vlastníka, z pohľadu územného 
plánovania, z pohľadu stavebného úradu, z pohľadu plánovania rozšírenia a rekonštrukcií 
sietí, aj z pohľadu nenarúšania existujúcej architektúry, bezpečnosti dopravy...  
- v závere poznamenal, že chce predísť podozreniam o svojvôli starostu a prekračovaní 
právomocí vymedzených medzi zastupiteľstvom a starostom zásadami hospodárenia a preto 
predostrel túto problematiku na rokovanie obecného zastupiteľstva a sformuloval uznesenie 
 
 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Dubovej č. 9/2020 zo dňa  2020 
Obecné zastupiteľstvo v Dubovej  v zmysle  zákona č. 138/1990 Zb. o majetku obcí a v nadväznosti na VZN č. 
32 – Zásady hospodárenia s majetkom obce Dubová v platných zneniach 
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• berie na vedomie vyššie uvedené skutočnosti  
• súhlasí s postupom starostu obce Dubová: pri riešení vyššie uvedených prípadov na základe osobitných 

žiadostí žiadateľov 
Hlasovanie č. 4: prítomní poslanci s mandátom 6  ZA-6/ZDRŽ-0/PROTI-0 
 
 
Predsedajúci konštatoval, že OZ súhlasí s postupom starostu pri riešení problematiky 
a deklaruje tým kompetenciu starostu. 
 
 
 

5. Bod Žiadosť o vysporiadanie pozemku pod stavbou (majetok obce) 
 
Predsedajúciinformoval: 
- na ulici Družstevná bol skolaudovaný rodinný dom, bola odsúhlasená žiadosť o drobnú 
stavbu – prístrešok na autá pred rodinným domom 
-     ŠSD zistil, že múry a prístrešok sú vybudované na obecných pozemkoch 
- Stavebný úrad pri konaní o dodatočnom stavebnom povolení žiada ako 
podmienku vysporiadanie pozemku o čo stavebník požiadal obec ako vlastníka (spis 
143/2020) 
- otvoril diskusiu  
- poslanci sa vyjadrili, že zotrvanie stavby na obecných pozemkoch by mohlo v budúcnosti 
spôsobiť problém, nakoľko Družstevná ulica by bola jednou zo spojníc na obchvat 
- predsedajúci dal hlasovať 
 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Dubovej č.  10/2020 zo dňa  24.9.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Dubovej  v zmysle  ustanovení § 11, ods. 4. písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
znení v platnom znení   
• schvaľuje súhlas so zámerom vysporiadať pozemky vo výmere 24m2 z parcely registra E 346, LV 1212 

v majetku obce Dubová, katastrálne územie Dubová v prospech stavebníka Lýdia Hutterová, Družstevná 5, 
900 90 Dubová 

• na vedomieLýdia Hutterová, Družstevná 5, Dubová 
Hlasovanie č. 5: prítomní poslanci s mandátom 6  ZA-0/ZDRŽ-1/PROTI-5 
 
Predsedajúci konštatoval, že návrh nebol schválený. 
 

6. Bod Vyradenie majetku a odpísanie pohľadávok  
Predsedajúci 

- informoval, že v zmysle VZN č. 32 Zásady hospodárenia s majetkom obce – odpisuje 
z právomoci starostu hnuteľnú vec – chladničku zo školskej jedálne  

- požiadal OZ o odpísanie pohľadávky vo výške 413,92 – nakoľko firma bola zrušená 
- otvoril diskusiu – prítomní podporili návrh a preto dal hlasovať 

 
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Dubovej č.  11/2020 zo dňa 24.9. 2020 

Obecné zastupiteľstvo v Dubovej  v zmysle  zákona č. 138/1990 Zb. o majetku obcí a VZN č. 32 Zásady 
hospodárenia s majetkom obce Dubová 

• berie na vedomie 
informáciu o povahe pohľadávky a odôvodnenie jej nevymožiteľnosti 

• schvaľuje 
odpísanie pohľadávky – dobropis vo výške 413,92 € z roku 2011 z dôvodu zrušenia firmy PT real s.r.o., 
Vonkajší rad 795, Sereď IČO 36271446 
Hlasovanie č. 6: prítomní poslanci s mandátom 6  ZA-6/ZDRŽ-0/PROTI-0 
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Predsedajúci konštatoval, že pohľadávka bude odpísaná vo výške 413,92 € 
 

7. Bod Rozpočtové opatrenie č. 2/2020 
 
Predsedajúci 
- informoval o zmene rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2020, opatrenie bolo odporučené 
FaSK a bolo predmetom pracovnej porady (príloha č.2) 
- uviedol podrobnosti (neplánované príjmy do rozpočtu: na učebnice pre ZŠ, poplatok za 
rozvoj, daň z ubytovania, 125.000 € príjem zo skládky odpadov zo zisku a + 20.700 € 
poplatok za uloženie odpadu / výdaje čerpané z rozpočtu – učebnice pre ZŠ, investície v obci, 
štúdie ulíc k asfaltovaniu, vyššie náklady rekonštrukcie strechy ZŠ, náklady spojené 
s opatreniami Covid) 
 - otvoril diskusiu, keďže sa nikto neprihlásil, dáva hlasovať 
 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Dubovej č.  12/2020 zo dňa  24.9.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Dubovej  na základe § 11, ods. 4, písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. v platnom znení a  v 
nadväznosti na zákony č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v platnom znení a  č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov v platnom znení 

• berie na vedomie  odôvodnenie zmeny rozpočtu a informáciu o rozpočtovom opatrení  
• schvaľuje zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2020  (príloha č. 2 zápisnice)  

 
Bežné príjmy    
Na učebnice ZŠ   + 2.452 
Poplatok za rozvoj  + 10.000 
Za uloženie odpadu  + 20.700 
Daň z ubytovania   + 1.900 
Zisk skládka   +      125.000 
Sociálna poisťovňa  + 6.058 
Spolu príjmy   + 166.110 
 
bežné výdavky podľa prílohy + 33.502 
kapitálové výdavky podľa prílohy + 31.882 
spolu výdavky   + 65.384 
 
   príjmy  výdavky 
Pôvodný rozpočet 792.206,44 851.263,72 
úprava   166.110  62.384 (RO 2/2020) 
Po zmene  1.017.799,75 916.647,72 
Hlasovanie č. 7: prítomní poslanci s mandátom 6  ZA-6/ZDRŽ-0/PROTI-0 
 
Predsedajúci konštatoval, že je OZ schválilo zmena rozpočtu, a prechádza na ďalší bod 
programu 
 

8. Bod Peňažné fondy  
Predsedajúci  
- predstavil zámer – vytvorenie peňažného fondu na investície do rozvoja jednotlivých 
rozvojových lokalít v obci, kde by sa ukladali peňažné prostriedky vyrubené z dane 
z nehnuteľnosti z danej lokality, jeho príjmom by bol poplatok za rozvoj z danej lokality, fond 
by sa mohol navyšovať dobrovoľnými príspevkami FO a PO, či  z prebytku hospodárenia 
obce, prípadne zo zisku z podnikania obce. 
- cieľom tohto peňažného fondu je, aby sa čo najskôr vyzbierali financie na vybudovanie 
inžinierskych sietí, prípadne zveľadenie danej obytnej lokality  
- predsedajúci otvoril diskusiu 
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- vystúpil p. Moravčík a vysvetlil, že ak by vlastníci pozemkov v daných lokalitách súhlasili, 
mohlo by dôjsť k zvýšeniu dane  
- vystúpil p. Tirinda ml. býva na Slnečnej ulici, nesúhlasí so zvýšením dane 
- o zámere diskutovalo viacero prítomných aj zo zúčastnenej verejnosti 
 - predsedajúci navrhol OZ, aby sa pripravilo VZN o peňažných fondoch a následne 
v decembri by sa prezentovalo verejnosti 
- poslanci súhlasili a tak predsedajúci navrhol uznesenie a dal hlasovať 
 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Dubovej č. 13 /2020 zo dňa  24.9.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Dubovej  v zmysle príslušných ustanovení zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v platnom znení 
• Súhlasí s  prípravou VZN o peňažných fondoch obce Dubová a jeho prezentovaní v decembri na rokovaní 

OZ 
Hlasovanie č. 7: prítomní poslanci s mandátom 6  ZA-6/ZDRŽ-0/PROTI-0 
 
Predsedajúci konštatoval, že sa spracuje VZN o peňažných fondoch a bude prezentované 
v decembri verejnosti.  
 
 

9. Bod Rôzne 
 
• interpelácie poslancov na výkon funkcie starostu– neboli žiadne 
• interpelácie (otázky) občanov na výkon funkcie  poslancov – otázka: Prečo sa 
vyradil z rokovania bod č.6? Poslanci sa vyjadrili, že nechceli o bode č. 6 rokovať, lebo 
nemali dostatočné podklady a informácie.  
• interpelácie (otázky) občanov na výkon funkcie  starostu  
- otázka verejnosti: Bude Zberný dvor len pre občanov Dubovej? Starosta vysvetľuje 
a objasňuje stranu v štúdii pre EIA, kde bolo uvedené, že „ pre občanov Dubovej a okolia...“. 
Predsedajúci sa vyjadril, že projektant sa snažil o túto formuláciu z dôvodu možnosti čerpania 
eurofondov, po upozornení na jednoznačné zadanie formuláciu opravil  a vo 
zverejnenej štúdii pre EIA už bola chyba opravená. 
- otázka verejnosti: Suma na realizáciu Zberného dvora sa zdá verejnosti príliš vysoká. 
Predsedajúci na obrázku (návrh projektu Zberného dvora) ukazuje aké všetky druhy odpadov 
by sa v zbernom dvore zberali a čo všetko by zahrňovali náklady na realizáciu Zberného 
dvora. 
- otázka verejnosti (Simona Koníková) sa spýtala, či je presne stanovené a kde v akom zákone 
je uvedené, aká by mala byť veľkosť priestoru napr. pre chladničky 
- otázka verejnosti (Petra Grellnetová) sa spýtala, že v štúdii v Zbernom dvore sa píše, že by 
tam malo pracovať 5 zamestnancov, strážna služba, na čo toľko ľudí a z čoho by sa platilo? 
- diskusii vystúpil aj p. Džačovský, ktorý má skúsenosti s prevádzkou podobných zariadení 
a vyjadril určité pochyby o textovom znení zámeru zberného dvora 
- p. Gloznek vystúpil s otázkou, ako s odpadom postupujú okolité obce, starosta oboznámil 
s aktivitou MČK smerujúcou k spoločnému nakladaniu s odpadom 
- p. Jurčovičová sa spýtala starostu, či sa zúčastnil stretnutia starostov, ktorí sa kriticky 
vyjadrili k činnosti aktivistov proti zariadeniam na likvidáciu odpadov – starosta informoval 
o rokovaní ZMO MR, kde sa nič podobného neschvaľovalo – bol poslaný list na MŽP so 
žiadosťou o riešenie situácie, kedy nie je možné zabezpečiť od 1.1.2021 úpravu komunálneho 
odpadu pred uložením na skládku 
- Predsedajúci z dôvodu vyššie uvedených otázok verejnosti navrhuje, aby sa dohodol termín 
s projektantom vypracovanej štúdie a mohol bližšie vysvetliť projekt Zberného dvora 
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a zodpovedať na otázky verejnosti – aklamačne súhlasila prítomná verejnosť s termínom cca 
2 týždne po hodoch 
 
 
 

10. Bod Záver 
predsedajúci poďakoval za aktívnu účasť a o 20.50 hod. rokovanie ukončil. 
 
 
 
24.9.2020 zapísala :     ......................................... 
 
Dňa .............  overil:      .............................................   
 
Dňa .............  overil:      ............................................. 
 
 
 
Prílohy zápisnice: 
Príloha č. 1:  Pozvánka a Prezenčná listina 1+3 listy 
Príloha č. 2:  Rozpočtové opatrenie č. 2/2020 


